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dotyczy: wycinki oraz analizy stanu drzew.

Zwracam się z prośbą o podjęcie pilnych działań w sprawie przeprowadzenia 
kompleksowej analizy drzewostanu oraz wycinki drzew w parku miejskim w Górznie, W 
ciągu ostatnich dwóch miesięcy doszło do dwóch niebezpiecznych incydentów, podczas 
których przewróciły się drzewa, stwarzając bezpośrednie zagrożenie dla zdrowia i życia 
mieszkańców oraz osób korzystających z pobliskiego terenu rekreacyjnego.

W szczególności chciałbym zwrócić uwagę na następujące zdarzenia:

• Drzewa przewróciły się bezpośrednio na drogę, którą regularnie poruszają się 
mieszkańcy okolicznych posesji oraz wędkarze. Stanowiło to poważne zagrożenie dla 
bezpieczeństwa ruchu drogowego oraz mogło prowadzić do tragicznych w skutkach 
wypadków.

• Drzewa przewróciły się na teren bezpośrednio przyległego pola namiotowego, 
uszkadzając ogrodzenie. Konary powalonego drzewa znalazły się w przestrzeni 
przeznaczonej dla mieszkańców campingu, co mogło skutkować poważnymi 
obrażeniami w przypadku przebywania tam osób oraz uszkodzeniem ich mienia.

Warto podkreślić, że oba te zdarzenia miały miejsce w pogodny dzień, co świadczy o 
złym stanie zdrowotnym drzew w tym miejscu. W związku z tym uważam, że konieczne jest 
jak najszybsze przeprowadzenie analizy dendrologicznej w celu identyfikacji drzew, które 
stanowią realne zagrożenie i wymagają pilnej wycinki.

Z uwagi na powyższe zdarzenia, apeluję o priorytetowe potraktowanie tego tematu, tak 
aby zapewnić bezpieczeństwo mieszkańcom oraz wszystkim osobom korzystającym z tego 
terenu. W trosce o życie i zdrowie mieszkańców, niezbędne jest natychmiastowe podjęcie 
działań zapobiegawczych.
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